
I flere år havde jeg oplevet problemer med hovedpine, og i takt med studiestart 
opdagede jeg, hvor hurtigt jeg blev træt både i mit hoved og især i mine øjne, når jeg 
læste. I frustration over, at alt ikke var som det burde være, kontaktede jeg derfor klinik 
DineØjne. De var utroligt hjælpsomme, og gennem spørgsmål og tests fandt vi ud af, at 
mine øjne ikke opførte sig som de burde. Gennem et forløb hos dem lærte jeg at træne 
mine øjne, og det har virkelig gjort en forskel i min hverdag. Jeg har meget lettere ved 
studiet og føler på ingen måde den træthed og udmattelse i mine øjne, som jeg gjorde 
før jeg startede hos dem. Jeg vil til enhver tid anbefale klinik DineØjne.  
- Rikke  
 


